
Årsberetning 2022 
 
Dommerudvalget kreds 4 
 
2022 bliv et år, hvor vi kunne komme ud at dømme hele konkurrence særsonen lige fra starten af sidst i 
Februar. 
 
Vi har måtte sige farvel til vores dommer kollega Frede Pedersen som måtte stoppe på grund af sygdom. 
Samtidigt har vi haft dommere der har været væk pga sygdom. Det har betydet, at vi har flere gange måtte 
have dommere uden for kredsen. Kreds 2, 3 og 5 har hjulpet os.   
Jeg vil gerne sige tak til Kurt Henne, da du kunne dømme for mig, da jeg havde lungebetændelse og en tak 
til Carlo Hermansen, da han kunne overtage A spor i Fredericia. Da Morten blev stukket af en bi og måtte 
på sygehus og have modgift. 
 
2022 blev  det år hvor vi blev tre i dommer udvalget. Da Lone Boesen trådte ind og overtog 
dommercentralen efter Inger Clausen. Herfra skal der lyde en stor tak til Lone, for det store arbejde du 
ligger i dommercentralen. Det er et stort puslespil, at få konkurrencerne til at gå op, med det antal 
dommere vi er i Kreds 4. 
 
Samtidigt startede der tre nye aspiranter. Gisela Harboe, Ole Ravn og Jette Nybo Andersen. De er meget 
engagerede. De er ude at dømme alt det de kan. Vi har nogle rigtig gode og lærerige teori aftner. 
 
Jeg vil gerne takke de hundeførere, der altid stiller op for at hjælpe os, når vi holder en praktik dag / aften 
for aspiranterne. 
Jeg vil også gerne takke de lokalforeninger der afholder konkurrencer. I gør et stort arbejde. Vi dommere og 
aspiranter, bliver altid modtaget så hjerteligt. Selvom det er svært at skaffe hjælpere rundt om i klubberne. 
Det hele er jo på frivillig basis. 
 
Vi har haft to protester i år, hvor dommeren fik medhold. 
 
DM blev afholdt i Haslev på Sjælland. Vi havde tre dommere med fra Kreds 4. Jeg skulle også have været 
med, men måtte desværre melde fra. Hermed skal der lyde en stor tak til de tre dommere der deltog. 
 
Kreds 4 har 11 dommere. Gennemsnitsalderen er 57,3 år. 
I det nye år får vi en ny aspirant og de tre anden års aspiranter, regner vi med, skal til dommer prøve. 
 
Der er lidt flere C og E konkurrencer i 2023. 
 
Jeg ser frem til en ny konkurrence sæson, hvor vi skal ud og se noget godt hundearbejde. 
 


